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Verslag 
Algemene Ledenvergadering NVVB 

Datum:  

8 juni 2023, van 14.00 – 15.30 uur 

 

Locatie: 

Digitaal  

 

Aanwezigen: 

Zie bijlage presentielijst 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Voorzitter Simon Rijsdijk opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom bij 

deze (digitale) ALV. 

 

 

Besluit: De agenda wordt als zodanig vastgesteld door de ALV.  

 

2. Concept verslag ALV van 8 december 2022 

Naar aanleiding van bladzijde 2 vraagt Maurice Gordijn naar de 

wervingscampagne van de NVVB. Simon Rijsdijk vertelt dat deze succesvol is en 

geeft aan dat er binnenkort hierover aanvullende informatie vanuit het bureau naar 

het AB wordt verstuurd.   Actie: bureau 

 

Besluit: De ALV heeft kennisgenomen van het verslag ALV van 8 december 2022. 

De ALV stelt het verslag van de ALV van 8 december 2022 ongewijzigd vast, 

onder dankzegging aan de verslaglegger. 

 

3. Mededelingen 

Jelly Frankes geeft een mondelinge toelichting op de presentatie van Marcella 

Keus over de evaluatie van het NVVB jaarcongres 2023.  

Het was een zeer geslaagd jaarcongres, het jaarcongres is bezocht door een 

record van 1292(!) mensen, er waren 61 stands. De enquête is door 512 

bezoekers ingevuld, waarvan 434 door deelnemers.  

 

Het NVVB Jaarcongres 2023 krijgt een overall cijfer van 8,29.  
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Jelly Frankes spreekt haar complimenten uit aan de mensen van het bureau. 

Volgend jaar bestaat de NVVB 30 jaar en zal er een jubileumcongres plaatsvinden! 

 

Simon Rijsdijk vertelt dat in de voorjaarsvergadering Flevoland/Utrecht van  

6 juni jl., Niek Karsten van gemeente Almere gekozen is tot nieuwe voorzitter van 

deze afdeling. Hij treedt hierdoor ook toe als lid van het Algemeen Bestuur.  

 

Besluit: De ALV neemt kennis van de evaluatie van het jaarcongres NVVB 2023 

en de benoeming van Niek Karsten als voorzitter afdeling Flevoland/Utrecht. 

 

4. Financieel Jaarrapport 2022 

Het jaarrapport bestaat uit de jaarrekening, het bestuursverslag en de 

accountantsverklaring. 

Liesbeth Schreiner geeft een mondelinge toelichting op het jaarrapport 2022. 

Zij vertelt dat we een prachtig resultaat over 2022 hebben behaald. Dit komt onder 

andere door het feit dat we het afgelopen jaar minder aan personeelskosten 

hebben uitgegeven dan begroot. Wij hebben een mooi eigen vermogen van 1,8 

miljoen opgebouwd en hiermee een ruim weerstandsvermogen van 1,1 miljoen. 

 

Het voorstel is om het positieve saldo 579.709 (na belastingen) als volgt te 

bestemmen: 

 

Voorstel resultaatbestemming: 

 

Verrekening met het vrij besteedbaar vermogen  164.327 

Reservering Jubileum congres 2024   150.000 

Reservering EVS jubileumcongres 2025  100.000 

Reservering verplichte certificering  150.000 

Toevoeging aan bestemmingsreserve afdelingen 15.382 

 

Besluit:  

• De ALV gaat akkoord met bovengenoemde resultaatbestemming. 

• De ALV gaat akkoord met het bestuursverslag, de accountantsverklaring 

en stelt de jaarrekening 2022 vast.  

• De ALV besluit met de vaststelling van de jaarrekening tot decharge aan 

het bestuur. 
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5. Rondvraag en sluiting 

Simon Rijsdijk geeft aan wat er allemaal speelt op de portefeuille Verkiezingen. 

 

21 juni 2023 vindt er een plenair debat plaats inzake vervroegd stemmen 

1 september 2023 vindt er een plenair debat inzake evaluatie Verkiezingen plaats. 

 

Maurice Gordijn stelt een vraag met betrekking tot de achterstanden van 

gemeenten inzake de inschrijving van asielzoekers en vergunninghouders in de 

BRP. Hetgeen afgelopen week in de nieuwsbrief is gepubliceerd. 

 

Op 30 mei is door de staatssecretarissen van J&V en BZK een kamerbrief 

verzonden met als onderwerp “Stand van zaken inschrijving asielzoekers en 

vergunninghouders in de BRP”. Hierin wordt stilgestaan bij de opgelopen 

achterstanden vanwege het oplopen van de wachttijden voor de BRP-inschrijving, 

bij de BRP-straten. In deze brief worden een drietal maatregelen beschreven om 

de wachttijden en de doorlooptijden voor inschrijving in de BRP te verkorten. 

  

Jelly Frankes zegt dat de NVVB met name rondom de derde maatregel (inzet meer 

of alle gemeenten voor inschrijving in de BRP) grote problemen verwacht bij veel 

gemeenten en de NVVB zal dan ook niet positief adviseren. Wij realiseren ons dat 

de werkdruk op dit moment erg hoog is en er niet zomaar nieuw personeel 

gevonden kan worden om deze extra taak te vervullen. De NVVB is van mening 

dat de oplossing gezocht moet worden in de organisatie en werkwijze van de BRP-

straten.  

 

Stephanie Daudeij vertelt dat er gisteren een eerste overleg hierover heeft 

plaatsgevonden met de VNG, BZK, RvIG en onze ketenpartners. 

De VNG en de BRP-straten schaarden zich achter de mening van de NVVB. Op 

grond van de argumentatie van de gemeentelijke vertegenwoordigers lijkt het goed 

om de achterstand te bestrijden door snelle opschaling van de 

ketensamenwerking, in die zin dat de inschrijfcapaciteit toeneemt met 25% voor in 

ieder geval een jaar. Afgesproken is dat de BRP-straatcommissie in de komende 

weken komt met een overzicht van de zaken die nodig zijn op te kunnen opschalen  

naar de verhoogde capaciteit. JenV gaat in overleg met COA en de IND en stelt 

daar dezelfde vraag zodat duidelijk wordt wat er nodig is om de verhoging van de 

ketencapaciteit op korte termijn te bereiken. Over twee weken zal er een 

vervolgoverleg plaatsvinden. 
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Simon dankt eenieder voor zijn/haar inzet en aanwezigheid en sluit de 

vergadering. 

 

 


